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Vážení spoluobčané,

jaro nám již začalo, proto Vás budu v krátkosti informovat, co to pro nás znamená.

Jak jsem Vás v minulosti upozornil, museli jsme sepsat novou smlouvu na biologické     odpady. 
Proto Vás žádám o ukládání těchto odpadů do kontejneru, který je prozatím umístěn ve středu 
obce u trafostanice a je určen pouze na biologické odpady. Poprosím Vás, abyste nadále třídili 
plasty, papír a sklo do kontejnerů u mostu a u obecního úřadu.

Náš sousední hasičský sbor, který chrání i naši obec Stanovice, uspořádá sběr     starého     železa     a
elektrických spotřebičů. Sběr proběhne v dopoledních hodinách dne 6. 5. 2023. Chci Vás 
poprosit, abyste den předem připravili věci před své domy.

Nebezpečný     odpad (staré barvy, kyseliny, prošlé léky, pesticidy apod.) se bude odvážet 
nasmlouvanou firmou dne 3. června 2023 v čase 10,05 až 10,25 hodin od mostu.

Dále jsem jednal s TS a Městem Dvůr Králové nad Labem o možnosti využití     sběrného     
dvora pro občany Stanovic. Konečné stanovisko budu                                                                  
znát v květnu.

Určitě jste si všimli, že během jarních dnů započala 
stavba nové cyklostezky ze Stanovic do Žirče.
Zadavatel požádal o prodloužení termínu z 
důvodů víceprací a náročností v terénu. Pro obec 
Stanovice to znamená, že musíme vyřešit trasu      
ze Stanovic do Kuksu.

Pozemní     komunikace     z     Kuksu     do     Stanovic má, jak 
víte, velmi poškozený asfaltový povrch. Přesto mi
na Údržbě silnic Královéhradeckého kraje bylo bohužel sděleno, že letos se rozhodně                  
s rekonstrukcí této vozovky nepočítá. Naštěstí byla provedena alespoň nutná oprava výmolů.

S distribucí ČEZ jsem řešil  výpadky     jedné     fáze     v     části     obce. Naše žádost o prověření byla
přijata  pod číslem 100544973-2023. Telefonicky mi bylo sděleno, že byly vyměněny
v  trafostanici jističe  a  provedena  kontrola  vedení.  V  případě  další  poruchy  mám  ihned
informovat centrálu ČEZ.

Dne 4. dubna.2023 byla v katastru obce provedena povodňová kontrola. Zúčastnili se jí 
zástupci Povodí Labe s.p., Provozního střediska Dvůr Králové n. L. – Ing. Tereza Slezáková, 
Městského úřadu Dvůr Králové nad Labem, odboru životního prostředí – vodoprávní úřad 
Ing. Jitka Ottová a obce Stanovice – starosta Miloslav Hertl. Hlavním nedostatkem bylo, že v 
blízkosti Labe mají někteří občané uskladněné dřevo, hromady listí a komposty. 



Údržba     naší     zeleně, které se musíme teď z jara asi nejvíce věnovat, bude dosti náročná. 
Nejprve jsme dali do servisu traktůrek, oprava stala necelých 10.000,- Kč. Protože chceme 
mít                                                                         mít potřebné nářadí na veškerou údržbu 
pohromadě                                                              pohromadě , bylo třeba opravit vrata u bývalé 
hasičárny                                                                     hasičárny a udělat vnitřní mříže. Je to sice 
finančně                                                                finančně docela nákladná akce, ale veškeré 
nářadí                                                                    nářadí bude konečně na jednom místě.

   Po bývalé staré lípě u čp. 1 byl odfrézován 
mohutný                                                                     mohutný pařez a zasazena nová lípa. Na hraběcí      
cestě                                                                           cestě byl proveden úklid kamení a upraveny 
oplůttky                                  oplůtky                         oplůtky okolo stromků. Na údržbu jsem najal dva 
mládence,                                                             mládence, kteří budou pracovat na dohodu.

Královédvorská MAS za nás sepsala žádost     o     dotaci  
na dokončení opravy soklu pod křížkem u Kuksu, snad to 
dobře dopadne.

Co se týká cestovního     ruchu, byl jsem 19. 4. 2023
na jednání CR, KÚ, místních samospráv a podnikatelů, kde
jsme hovořili o našem překrásném údolí, kam chce CR 
dostat pomocí různých reklam více návštěvníků, zejména 
na hospital Kuks. Můj názor je, že tato krajina není
na větší návštěvnost připravena, poněvadž přemrštěná 
návštěvnost bez odpovídajícího zázemí by naší obci 
přinesla pouze problémy, zejména s úklidem. Podnikatelé jsou ale jiného názoru – ti by 
zvýšení návštěvnosti uvítali. Tak uvidíme...

     V sobotu 29. dubna 2023 se uskuteční sportovní akce  ZKUS MARATON KUKS. Je určena         
  pro širokou veřejnost a určitě se dotkne našeho katastru, protože trasy povedou i po našich 
  cestách. Tak s tím prosím počítejte při parkování aut, pracovních činnostech a podobně.

  Minulé zastupitelstvo stanovilo termín Dne obce a srazu rodáků  na sobotu 3. června 2023 
od 14 hodin. Na dnešním jednání rozhodneme o programu, pozvánky Vám včas dodáme.  

Další informace Vám sdělím příště. 

Miloslav Hertl, starosta


